
 

 

 

Громова Ксения Владимировна (Россия) 

ДЕТСКО-ЮНОШЕСКОЕ ТЕЛЕВИДЕНИЕ РОССИИ: ФУНКЦИИ, 

ВОЗРАСТНЫЕ ОСОБЕННОСТИ, ТРЕБОВАНИЯ К КОНТЕНТУ  

(2008-2014 гг.) 

Диссертационное исследование посвящено анализу особенностей 

организации и функциональную значимость детско-юношеского телевидения в 

России в соответствии с возрастными потребностями и особенностями 

восприятия детско-юношеской аудитории и отражению современного состояния 

детско-юношеского телевидения в России. В практической части работы 

проведен анализ программ передач четырех центральных федеральных канала 

России – «Первого канала», «России 1», «ТВ Центра», «НТВ» в период с 2008 

года по 2014 год в соответствии с потребностями возрастных групп детско-

юношеской аудитории.  

 

Gromova  Ksenia Vladimirovna (Russia) 

Television of Russia for children and teenagers: functions, age features, 

requirements to content (2008-2014) 

 

This paper is devoted to the analysis of features of the organization and the 

functional importance of television for children in Russia according to age 

requirements and features of perception of audience for children and to reflection of a 

current state of television for children in Russia. The analysis of program schedules of 

four central federal channels of Russia – «The First Сhannel», «Russia 1», «TV 

Center», «NTV» during  2008–2014 years according to requirements of age groups of 

children audience  are analyzed in the practical part of the work. 
 


